
Vragen van de SP voor de rondvraag in de commissie NLG van 15 maart 
2020

Inleiding:
In antwoord 2 van de schriftelijke statenvragen onder nummer 2020-126 (stikstofemissie van 
agrarische bedrijven in Noord-Holland) treffen wij de volgende zinsnede aan: "Niet alle 
informatie over de werkelijke emissie per bedrijf is openbaar en bovendien AVG- gevoelig.". 
Inmiddels deed de Raad van State op 27 januari 2021 uitspraak in de zaak 202004073/1/A3.
Kern van de uitspraak is volgens de SP dat de Minister van Landbouw, Natuur en 
Voedselkwaliteit de bedrijfslocaties openbaar moet maken van boeren die zonder 
natuurvergunning werken. In deze kwestie gaat het om de adres- en topografische gegevens 
van tien agrarische bedrijven, die in de periode 2015-2019 een PAS- melding deden.  De 
rechtbank Noord-Nederland kan nu de zaak over de resterende PAS-meldingen in 
behandeling nemen en daarin uitspraak doen. Een en ander is - naar de mening van de SP - 
een opmaat naar de openbaarmaking van alle adres- en topografische gegevens van de 
agrarische bedrijven die in de periode 2015-2019 een PAS- melding deden.

Vragen:
1. Is het bij GS bekend welke agrarische bedrijven in Noord-Holland in de periode 2015-

2019 een PAS- melding deden? 
2. Zitten bij de genoemde agrarische bedrijven ook de zogenaamde piekbelasters voor 

wat betreft de emissie van stikstof (ammoniak)? 
3. Bent u het met de Raad van State eens dat als om emissiegegevens wordt gevraagd, de 

privacy van belanghebbenden geen rol mag spelen bij de beslissing om deze openbaar 
te maken? Zo nee, waarom bent u het niet eens?

4. De provincies moeten uitvoering geven aan het stikstofbeleid van de Minister van 
Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit. Bent u bereid om - vooruitlopend op de 
uitspraken van de rechtbank Noord-Nederland - de adres- en topografische gegevens 
van de Noord-Hollandse agrarische bedrijven die een PAS- melding deden in de 
periode 2015-2019 bekend te maken, zodat Provinciale Staten een gericht beleid 
kunnen maken om de stikstof(ammoniak)emissies van deze bedrijven aanzienlijk te 
beperken? 

Namens de fractie van de SP,

Anna de Groot


